
Z Á P I S 

ze 4. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 

11.4.2023 

 

Program  veřejného zasedání 

  1)    Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

  2)    Zpráva z mezidobí zasedání      

  3)    Zprávy předsedů výborů 

  4)    Rozpočtové opatření č. 3 na r. 2023 

  5)    Závěrečný účet za rok 2022 

  6)    Účetní závěrka za rok 2022 

  7)    Smlouva o smlouvě budoucí – věcné břemeno par.č. 570/2 a par. č. 570/1 

  8)    Smlouva REMA – zpětný odběr elektrozařízení 

  9)    CETIN – optická síť v obci Vřeskovice 

10)    Rozprava 

 

 

11)    Usnesení a jeho schválení 

12)    Závěr 

 

 

1.   Zahájení 
 

   Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce p. Krotký Jan v 19.00 hod. Přítomno 7 členů 

OZ, bylo schopno usnášet se ve všech bodech programu. Starosta navrhl doplnit program o 

bod 9/1 a to na základě informace o přijetí dotace z programu PSOV.  Hostem na veřejném 

zasedání byl přítomen zástupce firmy CETIN p. Dušan Rimovský. 

 

Hlasování :   7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Program byl doplněn a přítomnými členy OZ schválen. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu :                                sl. Marešová Monika, p. Toman Jan 

Ověření z minulého veř. zasedání 21.2.2023            p. Majer Jan, p. Brada Radek 

 

Jmenování zapisovatele :                                           p. Kašparová Hana 

 

V zápisu z minulého zasedání jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise : 

Předseda :            p. Faloutová Andrea  

Členové :             p. Duchek Josef,  p. Bohuslav Jiří 

 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

 

 



 

 

CETIN – optická síť v obci Vřeskovice 
 

      Z časových důvodů zástupce firmy CETIN p. D. Rimovského bylo přistoupeno nejdříve 

k bodu 9. Pan Rimovský byl pozván na veřejné zasedání, aby představil občanům projekt 

modernizace stávající metalické sítě na otevřenou optickou síť a zodpověděl na jejich dotazy. 

Tato investice zajistí občanům možnost připojení k internetu a dalším službám od více než 

dvaceti partnerů CETIN.  Firma CETIN je informována o přípravě projektu vodovodu, obec 

by umožnila pokládku chrániček pro FTTH do přípojek od hlavního řadu do jednotlivých 

objektů. Obec připravuje modernizaci bytového domu a v části obce pokládku nového 

veřejného osvětlení. Při předložení projektu CETINu upřesní zájem o případnou koordinaci 

s trasami FTTH. Součástí projektu bude získání souhlasů vlastníků s umístěním přípojky a 

zjišťování zájmu o konkrétní službu. Náhrady na zřízení služebnosti budou u nových tras ve 

výši jednorázové částky 10.000,- Kč za projekt.     

    

 

2.   Zpráva z mezidobí zasedání 
 

   Místostarosta informoval přítomné o činnosti zastupitelů od posledního veřejného zasedání. 

Zastupitelé se sešli na dvou pracovních poradách :  

6.3.2023 -  účast na akci „Ukliďme Česko“, objednávka úklidového materiálu, v měsíci 

květnu se uskuteční sběr nebezpečného a objemného materiálu, odvoz elektrozařízení 

z kampeličky, pálení větví u budovy ČOV, zakoupení nového traktoru na sečení trávy,  

oprava vozu CAS v Přešticích, dotace pro hasiče – podání žádosti, objednány skříňky na 

oblečení, přivaděč vody do obce – uzavírka silnice u p. Majera se odkládá na 14 dní (firma 

VAK Servis pracuje na nějaké havárii). Byla podána žádost o dotaci na opravu garáže 

z programu PSOV – přiznaná výše 280.000,- Kč. 

27.3.2023 – projednání vybudování optiky od firmy CETIN, informace Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových o předání pozemku u sauny a u garáže  - obec 

zažádá o tyto pozemky, platební terminál od KB na jeden rok zdarma, práce na projektu na 

byty z objektu na sauně pokračují pro stavební povolení, dotace v letošním roce asi nebude, 

jen na sociální byty, ale ty obec nechce.  

 

 

3.   Zprávy předsedů výborů 
 

Ruth Václav – výbor lesního hospodářství 
V lese bylo vysazeno 500 ks stromků na ploše 6 arů. Firmu na pěstební práce zajistil p. 

Konůpek. 

 

Toman Jan – odpadové hospodářství a správa budov 
Byl zpracován a odeslán výkaz o odpadech. Obec se zapojila do akce „Ukliďme Česko“. 

 

Brada Radek – výbor pro místní hospodářství 
Byl zakoupen traktor na sečení trávy značky John Deere za 207.000,- Kč. Koncem týdne by 

jej měla firma dovézt. 

 

Faloutová Andrea – kulturní výbor 



Kulturní výbor pořádal zábavu Extraband – účast 165 lidí, 4.3. dětský bál za účasti 230 lidí, 

setkání obcí mikroregionu Běleč s kapelou Trhák – 65 zastupitelů, 1.4. úklid obce, na který se 

sešlo 46 lidí, na 5.5. je plánovaná akce Florián, 13.5. Den matek, 3.6. Den dětí případně 

změna dle akce školky z Borov, stará garda sboru SDH plánuje v červnu zábavu J. Turečka, 

na hřišti za farou se plánuje pouťový turnaj. 

 

Marešová Monika – kontrolní výbor 
Nebyly zadány žádné úkoly. Podílela se na přípravě a zajišťování všech kulturních akcí obce. 

 

 

4.   Rozpočtové opatření č. 3 na r. 2023 
 

Předseda finančního výboru seznámil občany s rozpočtovým opatřením č. 3 na r. 2023 : 

Příjmy byly navýšeny o částku 6.100,- Kč u pol. 4112  příspěvek na výkon státní správy. 

Výdaje byly navýšeny u par. 3745 – Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň, pol. 5137 – 40.000,- 

Kč, pol. 5139 – 20.000,- Kč, pol. 5169 – 100.000,- Kč, celkem 160.000,- Kč. Navýšení 

rozpočtu je kryto peněžními prostředky na běžném účtu. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Rozpočtové opatření č. 3 na r. 2023 bylo schváleno.   

 

 

5.   Závěrečný účet za r. 2022 
 

   S návrhem závěrečného účtu za r. 2022, který byl vyvěšen v písemné i elektronické podobě 

po dobu 15-ti dnů seznámil přítomné předseda finančního výboru p. Majer Jan. Obsahoval 

informace o inventarizaci majetku obce, účtů, čerpání rozpočtu, o dotacích poskytnutých i 

přijatých, vyúčtování finančních vztahů se st. rozpočtem a rozpočtem kraje a o výsledku 

přezkoumání hospodaření obce za r. 2022, při kterém nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Závěrečný účet za r. 2022 byl zastupiteli schválen bez výhrad. 

 

 

6.   Účetní závěrka za r. 2022 

 

   O účetní závěrce za r. 2022 informoval občany také p. Majer Jan. Zastupitelům byly 

předloženy výkazy : rozvaha vč. přílohy, výkaz zisku a ztrát, výkaz o plnění rozpočtu za r. 

2022, inventarizační zpráva a zpráva o kontrole hospodaření obce. Ve výkazu rozvaha činily 

aktiva i pasiva 43,827.452,- Kč,  z výkazu zisku a ztrát činily výnosy 7,942.231,47 Kč a 

náklady činily 5,782.894,32 Kč. Výsledek hospodaření před zdaněním je 2,359.077,15 Kč. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Účetní závěrka za r. 2022 byla schválena. 

 

 

7.   Smlouva o smlouvě budoucí – věcné břemeno par.č. 570/2 a par. č. 570/1 

 

   Smlouvu o smlouvě budoucí na věcné břemeno p.č. 570/2 a 570/1 zaslala firma 

ElektromontážeTouš, která zastupuje společnost ČEZ Distribuce a.s. Děčín. Předmětem 

smlouvy o smlouvě budoucí je zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby na výše 

uvedených parcelách. Za omezení vlastnického práva bude obci vyplacena jednorázová 



náhrada ve výši 2.000,- Kč. Přílohou smlouvy je situační snímek se zákresem rozsahu 

věcného břemene. Jedná se o parcely u pomníku na návsi. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Smlouva o smlouvě budoucí na věcné břemeno byla schválena. 

8.   Smlouva REMA – zpětný odběr elektrozařízení 
 

   Předmětem smlouvy mezi obcí a společností REMA Systém a.s. se sídlem Praha, 

Budějovická 1667/64 je zřízení veřejného místa zpětného odběru za využití obecního systému 

odpadového hospodářství. K ukládání drobného elektroodpadu je určena nádoba umístěná u 

kulturního domu a velkoobjemový odpad se ukládá do dvora kampeličky. Dle přílohy 

smlouvy o výši finančního příspěvku bude obci vyplácena částka za odpadní elektrozařízení 

ve výši 0,50 Kč/ kg (kromě baterií a akumulátorů) na základě obcí vystavené faktury.  

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Smlouva o zřízení veřejného místa zpětného odběru byla schválena. 

 

     Smlouva o zřízení místa zpětného odběru v rámci projektu „Zelená obec“   
    

   Firma REMA Systém a.s.  uzavřela Smlouvu o spolupráci se společností REMA Battery a 

REMA PV Systém a je realizátorem projektu „Zelená obec“, jehož cílem je zajistit v co 

největší míře a hustotě pokrytí celého území ČR dostupnou sítí míst zpětného odběru výrobků 

s ukončenou životností dle zákona č. 542/2020 Sb. Obec s tímto souhlasí a zavazuje se 

provozovat místa sběrného odpadu jako veřejné, tj. celoročně přístupné každému uživateli. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Smlouva o zřízení místa zpětného odběru v rámci projektu „Zelená obec“ byla schválena. 

 

 

9.   CETIN – optická síť v obci Vřeskovice  
 

   Společnost CETIN a.s. zřizuje a provozuje sítě elektronických komunikací vč. optických 

sítí. Obec má zájem o další technologický rozvoj. Občané tak budou mít možnost využívat 

vysokorychlostní internetové připojení poskytované prostřednictvím optických sítí. Obec 

Vřeskovice a společnost CETIN a.s. uzavírají memorandum, ve kterém určují principy 

spolupráce. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 
Memorandum o spolupráci mezi obcí a CETIN a.s. bylo schváleno.  

 

 

10.   Rozprava 
 

Ing. Kadlec Martin – dotaz na obec, jak je řešena odpadní voda z čp. 53. Starosta osloví 

majitele dopisem. Poukázal na skládky dřeva v lese, možné nebezpečí pro děti. 

 

Kadlec Vladimír – TJ Vřeskovice pořádala maškarní bál – Šibřinky, kterého se zúčastnilo asi 

120 lidí, poděkoval za účast a za pomoc při přípravě a organizaci bálu. Pozval přítomné na 

neděli 16.4.2023 na hřiště za farou, kde sehraje družstvo mužů zápas v národní házené. 

 

Bezděk Jaroslav – je třeba opravit cestu u rybníka, jsou tam výmoly. Autobus parkovat dále 

od kontejneru, aby neblokoval místo při vyvážení odpadu do kontejneru. 

 



MUDr. Mračková Alena – navrhuje umístit značku „Zákaz psů“ na dětském hřišti. Psi 

znečišťují pískoviště a trávu. 

 

Ing. Falout Josef – zpracovat a zveřejnit informaci o vývoji v obci, kolik je dětí do 15-ti let a 

kolik je důchodců. 

Chmelíř Václav – navrhuje, ošetřit smlouvu s CETINem ohledně budování optické sítě, aby 

se provedly výkopy souběžně při budování vodovodu nebo jiných výkopových prací.   

 

 

11.   Usnesení a jeho schválení 
 

   Návrh usnesení přečetla předsedkyně návrhové komise p. Faloutová Andrea a tázala se 

přítomných, kdo má k usnesení nějaké připomínky nebo návrhy. Protože se nikdo nepřihlásil, 

nechala o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasování :  7 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Usnesení ze 4. veřejného zasedání bylo schváleno. 

 

 

12.   Závěr 
 

   Starosta obce p. Krotký Jan poděkoval všem za účast a zasedání ukončil ve 20.10 hodin. 

 

 

Vřeskovice dne :      11.4.2023 

 

Zapsala :                   Kašparová Hana 
 


